

最萌夾夾樂 - 條款及細則

1. CLUB CG 會員可使用 500 分換領五枚夾公仔機代幣，一枚代幣可使用夾公仔機一次。每人每天最多可換領三次，每次體驗最多可使用十五枚代幣。
2. 會員請於 TAIKOO+ 流動應用程式以積分兌換代幣，並於三天有效期內親臨活動地點向工作人員領取實體代幣。
3. 代幣名額有限，先到先得，換完即止。
4. 圖片及產品描述只供參考。
5. 兌換代幣後，所需之積分會即時從會員之賬戶內扣除。代幣兌換一經確認後恕不能更改、退回或取消。公仔只限指定款式，不設擺位、交換或退回、並需完全跌出洞口才視為成功夾出公仔。
6. 如會員因任何原因未能如期領取或享用，用作兌換代幣而已經扣除之積分將不獲發還或退回至會員之賬戶。
7. 本公司對代幣之狀況或因領取 / 享用引至之任何損毀、損失或身體受傷概不負責，也不會為任何服務或貨品之保養或質量問題負責。
8. 須受 CLUB CG 會員計劃條款及細則約束。
9. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司保留最終決定權。

Claw-me-if-you-can - Terms and Conditions

1. CLUB CG member can use 500 points to redeem 5 tokens, 1 token for 1 game at claw machine. Each member can redeem for a maximum of three times each day and use a maximum of 15 tokens during each experience.
2. Member should redeem reward in TAIKOO+ mobile app with points and visit designated location in person to present your redemption to our staff to collect the physical tokens within 3-day validity period.
3. Rewards are valid on a first-come, first-served basis, while stocks last. Quotas apply.
4. All photos and product descriptions are for reference only.
5. The required points for the tokens will be deducted from the member's account instantly after the redemption. Redemption cannot be cancelled, and reward redeemed cannot be exchanged or returned. The plushies are limited to specified styles, not eligible for position adjustment, exchange or return. The plushies must completely fall into the 'Prize-out' area to be considered successfully obtained.
6. The points used in the redemption of the tokens will not be returned or credited back to the member if member fails to collect or use the tokens.
7. The Company shall not be responsible for the condition of the tokens or any damage, loss or bodily injury arising from usage of the tokens. The Company shall not be liable for any product warranty or quality issues.
8. Other terms and conditions of CLUB CG membership programme apply.
9. In case of any disputes, Swire Properties Management Limited reserve the right of final decision.